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Lidstvo bude pokračovat ve svém sebezničujícím směřování, dokud masy nevyužijí sílu svého
množství k vynucení skutečné změny. Lidstvo nevyužije sílu svého množství k vynucení skutečné
změny, pokud bude úspěšně programováno, aby tak nečinilo. Oligarchická propagandistická
mašinérie je proto primární překážkou našeho přechodu od našich sebezničujících vzorců ke
zdravému vzájemnému vztahu mezi sebou a k našemu ekosystému.

Hoďte tedy písek do převodovky mašinérie. Pokud dost z nás hodí dostatek písku, můžeme
způsobit, že se celý systém zhroutí.

Zabijte důvěru veřejnosti v hromadné sdělovací prostředky odhalením jejich lží při každé
příležitosti, z jakékoli platformy, ke které získáte přístup. Kdekoli najdete posluchače, ať už jde o
posluchače jednoho nebo deset tisíc, zabíjejte důvěru veřejnosti v propagandistickou mašinérii
establishmentu.

Zesilte spolehlivé názory, argumenty, příběhy a fakta, která ti, kteří jsou u moci, nechtějí
zesílit. Kdekoli uvidíte něco zdravého, co je přiměje kroutit se, dodejte tomu energii a pomozte tomu
získat co největší sílu.
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Dělejte jim nepříjemnosti. Zatlačte na mocné, dokud nebudou nuceni couvnout zpět a odhalit se.
Nechte je přesunout se do světla, kde je uvidí všichni. Vytvořte pohyb, a když tento pohyb otevře
mezery v matrici, udělejte vše pro to, abyste skrz tyto mezery ukázali co nejvíce pravdy.

Improvizujte. Pohybujte se, otáčejte a kružte s neustále se měnící narativní maticí v reálném čase.
Neútočte na stejném místě příliš dlouho. Když narativní manažeři začnou vlévat svou energii do
ochrany daného příběhu, přesuňte se na jiné místo. Jako boxer, který provede klamavý úder do těla,
aby přiměl protivníka k otevření se knockoutu.

Najděte slabá místa v pancíři mašinérie a zaměřte svou palebnou sílu tam. Pokud existuje příběh,
který propagandisté obzvláště agresivně a účinně brání, neztrácejte energii tím, že si o něj omlátíte
hlavu. Musíte pouze probudit veřejnost skutečností, že plutokratická vládní média nejsou
důvěryhodná. Nezáleží na tom, kterou z jejich lží k tomu odkryjete. Jen se chopte toho, co je k
dispozici.

Buďte kreativní. Propagandisté jsou motivováni základními tužbami, jako je moc, peníze a prestiž,
takže nemají přístup ke svým vlastním tvůrčím hloubkám jako my. Nemají žádnou inspiraci a lidé je
přirozeně považují za mnohem méně zajímavé než ti, kteří to dělají. Čím lépe dokážeme vést bitvu na
tomto poli, tím více vítězství získáme.

Buďte vtipní. Humor vždy funguje nejlépe, když mlátí a odhaluje mocné, neodporuje změnám a
ochraně moci. Z tohoto důvodu nejsou narativní manažeři vtipní. My jsme. Použijte to.

Vždy útočte. Nečekejte, až systém udělá něco sprostého, nereagujte až defenzivně na jeho útočné
manévry, ale proaktivně na něj zaútočte a postavte ty parchanty na zadní. Neustále hledejte věci k
výsměchu, kritizujte, zdůrazňujte a připomínejte lidem, že manipulátoři chtějí být neviditelní. Čím
více je můžete přinutit k obraně, tím méně energie budou mít k útoku a tím více příležitostí vám
ponechají, když se vás pokusí o ně připravit.

Neustále studujte, jak lidem lžou, takže můžete lidi upozornit na to, jak jsou klamáni. Neustále
studujte, jak se sami oklamáváte, abyste pochopili, jak psychologická manipulace skutečně funguje.

Pokračujte v práci na sobě. Čím jste psychologicky zdravější a máte větší přehled, tím užitečnější
jste v tomto boji. Čím větší vnitřní prostor máte, tím více kreativity a spontánnosti budete mít v boji
proti manipulátorům improvizovaným způsobem volnou formou. Čím je vám vše jasnější, tím jasněji
můžete vidět mašinérii.

Bojujte dál. Nepřestávejte. Proč bys přestával? Tento boj buď vyhrajeme nebo rezignujeme na
vyhynutí či dystopii (podle toho, co nastane dříve). Bojujte jako každý jiný organismus, jehož život
ohrožuje jakýkoli jiný predátor. Pokud potřebujete ležet a vzdát se, lehněte si a vzdejte se. Jakmile
jednou ucítíte zem pod sebou a to, že není kam spadnout, vraťte se a pokračujte v boji.

Máme tolik, tak moc nevyužitého potenciálu a děje se toho tolik, že tomu dosud nerozumíme.
Zoufalství je iracionální pozice na bojišti neznámých překvapení s armádou neznámé síly. Pokračujte
v boji, sledujte a uvidíte.

Lidstvo se buď probudí ze svého propagandou vyvolaného transu, nebo se tak nestane. Když máte
někoho blízkého, který nepřestává ve zneužívání vztahu, můžete mu jen co nejtaktněji ukázat, co
vidíte, a poté mu dát svobodu najít si vlastní cestu ven. Když máte druh, který je tlačen po
sebezničující trajektorii plutokratickou vládní propagandou postavenou ve službě plutokratických
agend, můžete jim jen ukázat, že je jim lháno, a dát jim příležitost překonat lži.

Pokračujte v boji, neustále tlačte a sledujte a uvidíte. Máme absolutní svobodu projít touto zkouškou.



Zda ji zvládneme nebo ne, se teprve uvidí. Jediné, co můžeme udělat, je házet písek do soukolí
ozubených kol.

 

Poznámka editora
A já bych doplnil, počítejte s tím, že budou vždy v přesile. A nečekejte, že vás za to pochválí.
Medaile ani peníze z toho nekápnou, jen nepříjemnosti. Ale je to třeba dělat, protože proti zlu je
povinnost bojovat. A tohle není obyčejné zlo. Tohle je mega-zlo, proti kterému byli Hitler se
Stalinem jen takoví neškodní šprýmalové. Oni s námi nebudou mít slitování, pokud jim dovolíme
uskutečnit jejich plány. Jak psal Julda Fulda ve své Reportáží: Nemůžeš tu vidět ani miliony ani sta.
Vidíš tu jen několik soudruhů a soudružek. A přece, cítíš, není to menší. Není, protože to je přehlídka
síly, která právě prochází nejprudším ohněm a nemění se v popel, nýbrž v ocel. Přehlídka v zákopech
za bitvy. A v zákopech se nosí polní šeď. Je to trošku patetické, ale budiž.

Osobně jsem se úplně odpojil. Nehraji jejích hru. Žiji svůj život, porušuji jejich buzerace při každé
příležitosti. Loni na začátku kovidové hysterie jsem si pořídil u české firmy šitou roušku s nápisem
“Covid teror” a “Czechexit” a tu nosím, když musím, ale vždy na pár minut a většinou pod nosem. Za
celou tu dobu jsem těm grázlům nedal vydělat, nekoupil jsem si ani jednu roušku, natož, nedej bože
respirátor. Ještě mám těch pět, co mi loni poslal Babiš, v balíčku. Když nám loni doručila radnice do
domu láhve s desinfekcí zdarma pro každou partaj, byl jsem jediný, který ji odmítl přijmout. Nemám
doma žádnou desinfekci proti covidu. Nebyl jsem se nechat testovat a o očkování není vůbec řeč. Z
Ukrajiny jsem si sehnal Isoprinosin pro případ potřeby. Chápu, že ne každý je v pozici, kdy se může
odpojit, ale do jistého stupně může. Princip je nekolaborovat s režimem. A sypat, sypat, sypat písek,
kde to jde.
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